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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/9 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-6 
Rijeka,  7. travnja 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
S 33. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

33. sjednica VMO Drenova održana je 7. travnja 2022. godine (četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Jurešić, predsjednik VMO 
- Zorka Ćoso, članica VMO 
- Valter Štefan, član VMO 
- Korina Bralić, zamjenica predsjednika WMO 
- Matea Lončarić, tajnica MO  

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Senka Majerhold, član VMO 
- Jasna Baraba, član VMO  
- Ivan Oškera, član VMO 
 
 
Zapisnik s 32. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Saša Jurešić i predložio slijedeći  
 

 
                                                   DNEVNI RED 
 

1. Preraspodjela razlike sredstava po prioritetima za 2022. godinu 
2. Rebalans financijskog plana za 2022. godinu 
3. Drenovski list – rasprava i dogovor oko realizacije 
4. Ulica Gabrijela Bratine – prijedlog za spajanje s Goranskom ulicom i ulicom Ive Lole 

Ribara 
5. Eko akcija – završne pripreme 
6. Razno - Informacije i zamolbe građana 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD.1. 
Prema Izvješću Rijeka plusa d.o.o. pojavila se  razlika prema planiranim i ugovorenim 

radovima komunalnih prioriteta za 2022.g. od 40,0000.00 kn s PDV-om. Navedeni iznos bio 

je planiran za postavu zaštitne ograde između ceste i OŠ Fran Franković no budući da je ista 

već postavljena, djelatnici iz Rijeka plusa mole da se dostave zamjenske pozicije koje se 

mogu realizirati. 

Zaključak: Vijeće je dogovorilo da će naknadno predložiti zamjenske pozicije koje se 

mogu realizirati. 

 

 
AD.2. 

   Stigao je dopis iz Odjela gradske uprave za financije, Upute za izradu prvog rebalansa                   

   Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu. Ukoliko se Vijeće odluči za rebalans, iz odjela            

   gradske uprave za financije mole da se prijedlog izmjena financijskog plana donese  

do 15.04.2022. godine. 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da neće ići u rebalans već da će 

ostvariti sve programe koji su planirani u 2022. godini 

 
 
 

AD.3. 

Predsjednik Vijeća Saša Jurešić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu teme vezane za 

uređivanje Drenovskog lista. 

Zaključak: Članovi vijeća međusobno su podijelili zaduženja i  teme vezano za 

pisanje i uređivanje Drenovskog lista. 

 

 

AD.4.  

Odbor za mjesnu samoupravu dostavio je dopis kojim predlaže da se u obuhvat buduće 

ulice Gabriela Bratine osim tzv. bezimene ulice, uključi i dio sadašnje Goranske ulice i ulice 

Ive Lole Ribara čime će se otkloniti postojeće nelogičnosti u obliku spomenutih ulica i 

uspostaviti logičan tijek novoimenovane ulice, a pri čemu se opisanim promjenama trasa 

neće izazvati promjena kućnih brojeva. Odbor za mjesnu samoupravu moli dostavu 

očitovanja od VMO Drenova u što kraćem mogućem roku. 

Zaključak: Vijeće se jednoglasno usuglasilo s prijedlogom Odbora za mjesnu 

samoupravu vezano za spajanje predmetnih ulica.  

 

 

AD.5.  

Vijeće MO Drenova je većinom vijećnika donijelo zaključak da se radi nemogućnosti 

sudjelovanja članova DVD Drenova te radi loših vremenskih prilika Eko akcija odgađa. 

Novi termin održavanja Eko akcije je 7. svibnja 2022. godine s početkom u 9h, čistiti će se 

drenovska lokvica, a mjesto okupljanja biti će na  Cvetkovom trgu 1. 

 

 

 



 3/3 

 

 

AD.6. 

6.1. Gospođa M.G. obratila se sa zamolbom da se na ulazu u drenovsku šumu postave 

kamere ili rampa kako bi se spriječilo svakodnevno onečišćavanje šume smećem što 

uključuje glomazni otpad, automobilske/kamionske gume i ostalo. 

Zaključak: Vijeće se složilo s gospođom da treba zaustaviti stvaranje divljih deponija 

u drenovskoj šumi. Predlaže da se na ulazu pored streljane postojeća rampa koja 

nije u funkciji zamjeni novom te da se postave rampe na ulazu u šumu, odmah ispred 

nizbrdice koja vodi prema lokvici kao i kod starog groblja. Vijeće je jednoglasno 

donijelo zaključak da se zahtjev uvrsti u listu prijedloga komunalnih prioriteta MO 

Drenova za 2023. godinu.  

 

6.2. Vijeću MO Drenova obratili su se djelatnici Rijeka plusa d.o.o. s informacijom da su 

izabrali izvođača za stavku 8.22.4., Povećanje stupnja sigurnosti prometa u zoni Sveti Juraj 

– Lubanjski uspon – Grohovski put te napominju da će se nakon potpisivanja ugovora 

krenuti sa izvođenjem radova o čemu će prethodno poslati obavijest.   

Zaključak: Vijeće se zahvaljuje na dostavljenoj obavijesti. 

 

  

 

 

 
 
 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Matea Lončarić                                                                                        Saša Jurešić 
 
 

 

 

 

 
 

 
 


